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Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2021 roku

W 2021 roku do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wpłynął jeden wniosek i jedna petycja.

Wniosek z dnia 6 maja 2021 roku dotyczył zbadania sytuacji w związku z działaniami 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście Lubawskim. W celu rozpatrzenia 

zasadności wniosku Komisja zapoznała się z dokumentami dotyczącymi sprawy oraz spotkała 

się z osobami, które czują się pokrzywdzone, przedstawicielami załogi, pracownikami 

mającymi związek ze sprawą oraz oczywiście z Dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy. 

Łącznie Komisja odbyła pięć posiedzeń trwających w sumie ponad 10 godzin. W wyniku 

analizy zebranego materiału Komisja wydała opinię oraz sformułowała 6 wniosków. W oparciu 

o opinię Komisji, Rada Powiatu podjęła stosowną uchwałę. Wnioski dotyczyły między innymi 

przeprowadzenia kontroli wewnętrznej w zakresie prowadzenia spraw pracowniczych przez 

Dyrektora PUP, opracowania i wdrożenia w życie Regulaminu Polityki Antymobbingowej 

w PUP, dokonania aktualizacji zapisów regulaminu pracy PUP, aktualizacji i uściślenia 

zapisów w zakresach zadań i obowiązków poszczególnych pracowników. Ponadto, w celu 

zapobieżenia podobnych sytuacji w innych jednostkach podległych powiatowi, zobowiązano 

Starostę Nowomiejskiego do przeprowadzenia kontroli w zakresie stosowania w tych 

jednostkach polityki antymobbingowej oraz do stworzenia transparentnej, przyjaznej i prostej 

ścieżki zgłaszania wszelkich nieprawidłowości mających znamiona dyskryminacji, złego 

traktowania itp.

Petycja z dnia 13 października 2021 roku dotyczy nielegalnego składowania odpadów 

w Nielbarku. Sprawa jest jeszcze w toku. Do tej pory Komisja spotkała się na 6 posiedzeniach. 

Przeanalizowała szereg dokumentów. Dwukrotnie spotkała się z autorami petycji. Wysłuchała 

wyjaśnień Naczelnika Wydziału Geodezji i Nieruchomości Krzysztofa Grześkiewicza oraz 

Naczelnika Wydziału Środowiska i Rolnictwa Krzysztofa Puwalskiego. 24 listopada Komisja 

spotkała się z Wójtem Gminy Kurzętnik, a 1 grudnia z byłym Prezesem TBS w Kurzętniku 

oraz radnym Rady Gminy w Kurzętniku. Wystosowano pisma z prośbą o informacje 

i wyjaśnienia do Marszałka Województwa, Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska 

oraz nowomiejskiej policji. 13 stycznia 2022 roku wystosowano jeszcze pismo do Urzędu 

Marszałkowskiego z prośbą o doprecyzowanie pewnych kwestii. Po otrzymaniu odpowiedzi,

Komisja przystąpi do sporządzenia stosownej opinii.

Przewodniczący Komisji
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